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Bilmiyorum kaçınızın hatıralarında 
‘Hayali Küçük Ali’ vardır. Televizyonun 
1968 yılında ülkemize giriş yapması 
evvelinde bizim perdelerimiz vardı. Kimi 
zaman sinema, kimi zaman ise Karagöz ve 
Hacivat karakterlerinin bir çubuk marifeti 
ile oynatıldığı perde oyunları vardı. İlk 
okula gittiğimiz senelerde zaman zaman 
okulda Hayali Küçük Ali adıyla bilinen, 
Mehmet Muhittin Sevilen tarafından, 
perdede Karagöz ve Hacivat oyunu 
sergilenir, eğlenerek izlerdik. 

MEDDAH

Metin Atamer/Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

SABAH SABAH 
ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

İl Başkanı: “Delege tespitini 
parti binasında yapacağız”

3’TE

Yanlışa yanlış 
demek lazım

4’TE

4’TE

4’TE

4’TE

Şahinbey Belediyesi’nin ana 
arteller de dahil kaldırımları 
mavi beyaza boyamasından AKP 
İl Başkanı Ökkeş Eruslu’nun da 
rahatsız olduğu, bu konudaki 
fikrini Şahinbey Belediye Başkanı 
Ömer Can’a ilettiği bildirildi.

Bir olay yanlışsa, yanlışları 
zamanında söyleyeceksin

Eruslu'ya, Şahinbey 
Belediyesi’nin mavi beyaza 
boyadığı kaldırımları beğenip 
beğenmediği soruldu.

ANAP’ta delege tespiti 
çalışmaları başladı

Bir parti ileri geleni de parti 
içi çekişmelerden idarecilerin 
mahallelere gitmeye vakit 
bulamadıklarını söyledi.

Anavatan Partisi’ndeki 
çekişmeler, delege tespitlerine 
kadar uzanarak yeni 
anlaşmazlıklara neden 
oldu.

“Yaşanan garabet açık açık sivil darbedir ve ülkemizde 
demokrasi mücadelesi her zamankinden daha hayati”

Anayasal düzeneAnayasal düzene
büyük darbe vuruldubüyük darbe vuruldu

Eğitim İş Sendikası Gaziantep  Şube Başkanı Ali Arpat, Türkiye 
İşçi Partisi Hatay Milletvekili Can Atalay’ın milletvekilliğinin 
düşürülmesine tepki gösterdi, Can Atalay kararının Anayasal 
düzene büyük bir darbe vurduğunun altını çizdi. 

Çok geç olmadan 
hukuk düzlemine 

dönülmesi çağrısında bulunuyoruz
“Meclis’teki muhalefet de toplumsal 

muhalefet de silkelenmeli, Anayasal düzene 
sahip çıkmalı” diyen Arpat, “Yaşanan 
garabet açık açık sivil darbedir ve ülkemizde 
demokrasi mücadelesi her zamankinden 
daha hayati. Anayasa’yı, kişi hak ve 
özgürlüklerini, seçme ve seçilme hakkını 
hedef alan Can Atalay kararını şiddetle 
kınıyor, çok geç olmadan hukuk düzlemine 
dönülmesi çağrısında bulunuyoruz” 
ifadelerini kullandı. 4’TE

AKP'nin eski MKYK üyesi Şamil Tayyar, partisini ilkesizlik ve samimiyetsizlikle suçladı: 
Terörist diyenler, bugün “Başak Hanım hayırlı olsun” temennisinde bulunuyor

“Başak Demirtaş’a çirkin ve ahlaksız 
SALDIRILARA karşı çıktığımız için 
Abdülhamit Gül ile birlikte linç edilmiştik”

Şamil Tayyar, Başak Demirtaş'la ilgili olarak partisinin tutumunu eleştirdi. "Başak Demirtaş için 
‘terörist’ diyenler bugün ‘Başak hanım’ diye hitap ediyor" diyen Tayyar, "ilkeli siyaset" vurgusu yaptı. 

Samimiyetinizi 
kaybeder, güven inşa 

edemezsiniz
HDP eski Genel Başkanı Selahattin 

Demirtaş’ın eşi Başak Demirtaş’ın 
DEM’den İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanlığı için aday olmasının siyaseten 
işine gelenlerin sergilediği tavrı ağır 
şekilde eleştiren Tayyar, “İlkelerinizi 
‘konjonktürel’ tanıma tabi tutarsanız, 
böyle savrulur, samimiyetinizi kaybeder, 
güven inşa edemezsiniz. O gün ‘insani 
duruş’ sergilenebilse, bugünkü tavır 
sırıtmazdı. Onun için ‘ilkeli siyaset’ 
diyoruz, demeye devam edeceğiz” şeklinde 
konuştu.

İnanılmaz küfür ve 
hakarete maruz kalmış

hatta teröristlerle 
ilişkilendirilmiştik

Tayyar, sosyal medya hesabından yaptığı 
paylaşımda, 2020 yılında Başak Demirtaş'a 
yönelik sosyal medyada yapılan cinsiyetçi 
paylaşımdan rahatsızlığını dile getirmesi 
nedeniyle karşılaştığı tepkileri hatırlatıp 
"Dönemin Adalet Bakanı Abdulhamit 
Gül'le birlikte Başak Demirtaş’a 
yönelik sosyal medyadaki çirkin ve 
ahlaksız paylaşımlara ‘insani’ olarak 
tepki gösterdiğimizde linç edilmiştik. 
Sözüm ona bizim mahallede…10 binin 
üzerinde twit atılmış, inanılmaz küfür ve 
hakarete maruz kalmış, hatta teröristlerle 
ilişkilendirilmiştik! Yönlendiren ‘merkez’ 
de belliydi aslında" dedi.

Türkiye İstatistik Kurumu, 2023 yılının “Yoksulluk 
ve Yaşam Koşulları” istatistiklerini göre 2,5 milyon 

kişinin yaşadığı Antep halkı yoksul değilmiş…

Antep halkı daha da fakirleştiAntep halkı daha da fakirleşti
Hayat pahalılığı karşısında alım 

gücünün düşen Antep halkının daha 
da fakirleştiğini belirten Genel İş 
Sendikası Gaziantep Şube Başkanı 
Süleyman Göçmen, “Türkiye’de olduğu 
gibi Antep’te de yoksul insan sayısı 
artıyor. Zamlı asgari 
ücrete daha ceplere 
girmeden buhar olup 
oldu. Dolayısıyla 
Antep halkı zengin 
değil, daha da 
fakirleşti” tespitini 
yaptı.

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

09 Şubat 2016 tarihli yazısıdır.

….. Gaziantep 1531 yılında Dulkadir 
Beylerbeyliği’ne (Maraş Eyaleti) bağlandı. 
Bu durum 1830 tarihine kadar devam etti. 
1830 yılında Antep kaza merkezi yapılarak 
Halep Eyaletine bağlandı.
…. Cumhuriyetin ilanından sonra, 1924 
yılında tüm sancaklar kaldırılarak il 
statüsüne dönüştürüldü….
(Kaynak: Gaziantep Valiliği)
 1973’te 1. OSB yapılmaya başlayana kadar 
pek bir şey yoktu.
Veliç İplik Fabrikası, Soymer Tül Dantel 
Fabrikası, şimdiki Sanko’nun yerinde Hilal 
İplik Fabrikası, Eski Nizip Caddesi’nde 
Oba Makarna ile birkaç kilim fabrikası...
Hemen hepsi bu kadardı!

Dünya 
yedincisiymişiz!.. 

2’DE

Trafik cezalarında indirimli ödemesi 
süresi 15 günden bir aya çıkarıldı
İçişleri Bakanlığı’nca Resmi Gazete’de 

yayımlanan yönetmelikle, trafik cezalarında 
indirimli ödeme süresi 15 günden 1 aya çıkarıldı.

Trafik İdari 
Para Cezası Karar 
Tutanaklarının 
Düzenlenmesinde, 
Tahsilinde Ve Takibinde 
Uygulanacak Usul 
Ve Esaslar Hakkında 
Yönetmelikte 
değişikliğe gidildi. 4’TE

Elektriğe 'güneş ve 
rüzgar' zammı geliyor 

Güneş ve rüzgar gibi enerji 
santrallerine sağlanan alım 
garantisinde TL dönemi bitiyor. 
Elektrik faturalarına şimdi de yerli 
enerji zammı gelecek. Ayrıca verilen 
kanun teklifiyle güneş ve rüzgar 
santralleri artık göller üzerine de 
kurulabilecek. 2’DE

Enerjisa Enerji’nin deprem bölgesindeki 
yatırımlarına 100 Milyon Dolarlık destek

Etki odaklı bir sürdürülebilirlik yaklaşımı ile Türkiye’nin enerji 
dönüşümüne öncülük eden elektrik dağıtım, perakende satış ve 
müşteri çözümleri sektöründe Türkiye'nin lider şirketi Enerjisa 
Enerji, Türkiye’yi sarsan 6 Şubat deprem felaketi sonrası bölgenin 
yeniden yapılanması için var gücüyle çalışmaya devam ediyor.

Türkiye İşçi Partisi Gaziantep İl Örgütü ve Antep’teki Sivil Toplum 
Kuruluşları Balıklı Parkı’nda bir araya gelerek, TİP Hatay Milletvekili 

Can Atakay’ın Milletvekilliğinin düşürülmesini protesto ettiler

TBMM, Yargıtay eliyle gerçekleştirilen
darbe girişiminin ortağı haline geldi

Türkiye İşçi Partisi Antep İl 
Örgütü Parti Üyesi Mehmet 
Enes Yılmaz, “Türkiye Büyük 
Millet Meclisi, Yargıtay eliyle 
gerçekleştirilen bu darbe 
girişiminin bir ortağı haline 
geldi. AYM kararlarının 
bağlayıcı olduğu ve tüm yargı 
kurumlarını bağladığı yönündeki 
Anayasa hükmü önce Yargıtay 
tarafından, ardından da TBMM 
tarafından fiilen yürürlükten 
kaldırıldı. Türkiye’de artık bir 
anayasanın bulunmadığı, anayasal 
güvencelerin ortadan kaldırıldığı, 
TBMM tarafından tescillendi” 
dedi. 

Ali Arpat

AKP eski MYK Üyesi Şamil Tayyar, bir dönem 
kendisi ve Abdülhamit Gül’e saldıran partililerini 

ilkesizlik ve samiyetsizlikle suçladı

Süleyman 
Göçmen
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER 
YAKAR ECZANESİ

Eyüpoğlu Mah.( Şahinbey Diş Hastanesi karşısı Dr. Ersin 
ARSLAN Devlet Hastanesi Civarı-Sevgi Hastanesi Yanı) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0506 999 25 27
YENİ HOŞGÖR ECZANESİ

Cumhuriyet Mah. (Ayla Alevli Sağlık Ocağı Yanı-Hoşgör 
İmam Hatip Arkası) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03423395558
EROL DAİ ECZANESİ

Düztepe Mh.Sadıklar Cd.(Yaşam Hast.Acil Polikliniği 
Yanı) / ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 250 00 66

PINAR ECZANESI
Fıstık Araştırma Karşısı-Cergibozanlar Market Arkası-

Konak Mah. / ŞAHİNBEY / Telefon : 03422278584
AY IŞIĞI ECZANESİ

Akkent Mahallesi 134002 Nolu Cadde Zambak Evler Sitesi 
E Blok No:14C/J / ŞAHİNBEY

Telefon : 0535 599 60 40
ARZIK ECZANESİ

ERTUĞRUL GAZİ MAH. SU YOLU CAD. NO:157 
/H (KARATAŞ GÜNEŞ MAH. YOLU ÜZERİ, 

CERGİBOZANLAR ÇAPRAZI ) (ALPET PETROLDEN 300 
METRE SONRA) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0530 393 69 59
KARATAS NUR ECZANESI

Karataş 1 Bölge Oska Civarı (Karataş Rotary Sağlık Ocğ.
Kar.) ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 371 07 77
E.KAFADAR ECZANESI

23 Nisan Mahallesi Üniversite Bul.305/A(Gaziantep 
Üniversitesi Diş Hekimliği Fakültesi Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03423608050

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
GAYEM ECZANESI

Medical Park Hastanesi Acil Karşısı-Primer Hastanesi Yanı 
/ ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 3367586
BATIKENT ECZANESİ

İbrahimli Batıkent Mh. Eski Sosyete Pazarı Civarı-Ali 
İhsan Göğüş Tramvay Durağı Yanı / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 341 34 64

GÖZÜŞİRİN ECZANESİ
Değirmiçem Mah.Fevzi Çakmak Bulvarı No:40/B (25 

ARALIK DEVLET HASTANESİ ACİL ÇIKIŞI KARŞISI) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423392212
ATAOGLU ECZANESI

Çıksorut 29 Ekim Mh. Maaşkuyu Cd.(Fatih Camii Karşısı) 
/ ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 2252646
YAĞMUR ECZANESİ

Boyno Mah. 96 nolu Cad. (8.Şubat Diş Hastanesi Karşısı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423230707
MERVESEHIR ECZANESI

Merveşehir Konutları Hacıpaşaoğlu Sağlık Ocağı Yanı / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 03423291520
ALİ DOĞAN ECZANESİ

Belkız Mahallesi 08100 Nolu Cadde No:8 AA (Trafik 
Eğitim Parkı çaprazı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 408 35 88
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Veliç İplik Fabrikası, Soymer Tül 
Dantel Fabrikası, şimdiki Sanko’nun 
yerinde Hilal İplik Fabrikası, Eski 
Nizip Caddesi’nde Oba Makarna ile 
birkaç kilim fabrikası...Hemen hepsi 
bu kadardı!

Devletin de rakı fabrikası ile 
çimento fabrikası vardı.

Çimento fabrikasının da yüzde 
49’u halkın parası ile yapılmıştı. 
Kimse temettü falan almadı ve 
sonunda paralar deve oldu. Bizdeki 
hisse senetleri hala duruyor. Tabii 
hatıra olarak!..

 Bunları kabaca neden yazdığıma 
gelince...

Gaziantep ne yaptıysa hepsini 
kendisi yaptı. Kimseye minnet borcu 
yok.

Gaziantep’te gerçek sanayi devrimi 
ise Gaziantep Sanayi Odası ile 
başladı.

Çok net söylüyorum: GSO, 
Millatan Önce, Milattan Sonra 
demek kadar gerçektir. Nokta.

 Şimdi ise Bakan Başkanla kültür 
devrimi başlıyor.

Sermaye, kültüre Zeugma ile ilgi 
duymaya başladı. Karkamış ile 
sevgisini sürdürüyor.

UNESCO’dan gelen başarı 
öyküsü de, yeni başlayan devrimi 
taçlandırdı.

 Bu öyküyü yazanlar daha 
yükseklere çıkmanın, daha derinlere 
inmenin heyecanını yaşıyorlar.

Bu kadar kötü, berbat, her tarafın 
barut koktuğu bir zamanda, ölüm 
coğrafyasında yaşarken kazanılan bu 
ödülün keyfini çıkarmak hepimizin 
hakkı.

 Her şey bu kadar güzelken, gerçek 
olmayan, yanlış demeçlere neden 
gerek duyuluyor, anlayamıyorum, 
kavrayamıyorum!

Gaziantep, dünyanın en rekabetçi 
şehirlerinden biriymiş! Hatta, galiba 
yedincisiymiş!

Allah aşkına, bu gereksiz abartıya 
neden ihtiyaç duyuluyor?

 Selef Büyükşehir Belediye Başkanı 
Asım Güzelbey de tutturmuş, 
Gaziantep dünyanın en hızlı gelişen 
10 şehrinden biridir diye mugalata 
yapmıştı. Yabancı lisanı olmadığı 
ve İngilizceyi de hiç bilmediği 
için önüne konan belgeyi yanlış 
değerlendirmişti. Dünyada nüfusu 
en hızlı artan 10 şehri, bize en hızlı 
gelişen 10 şehir olarak sunmaya 
çalışmıştı.

Ne geçti eline?
 Önceki gün Gaziantep Üniversitesi 

Kültür ve Kongre Merkezi’ndeki 
lansmanda, bizzat I Mean 
ItAjansı’nın sahibi Emrah Yücel’in 
sunduğu Gaziantep’in dünyanın en 
rekabetçi yedinci şehriolduğu belgesi 
dev ekrana yansıtılarak önemi 
vurgulanmaya çalışılmıştı. Ama 
görüntü anlaşılmasın diye 1-2 saniye 
içinde kayboldu.

İşte buraya yazıyorum ki, hiç 
kaybolmasın! Lütfen bu listeye 
iyi bakın, hangi şehirlerle rekabet 
ettiğimizi görün! http://blogs.
worldbank.org/psd/making-cities-
competitive-what-will-it-take

 Saltillo (Meksiko)
Meknes (Fas)
Coimbatore (Hindistan)
Gaziantep (Türkiye)
Bucaramanga (Kolombiya)
Onitsha (Nijerya)
 Dünya Bankası’nın (Yoksulu 

olmayan bir dünya için çalışmalar) 
projesinden alınan bu rekabetçi 
(!) şehirlerin hikayesini burada 
anlatmama hiç gerek yok, sıkılırsınız. 
Diğer şehirlerin isimlerine bakın 
yeter.

Bunu Antep’te söylerseniz herkes 
inanır, ama İstanbul’da Çırağan’da 
yabancı misyonun ve uzman 
gazetecilerin önünde söylerseniz 
mahcup olursunuz.

Gaziantep, küllerinden doğan 
Anka Kuşu gibi uçuyor, yükseklere 
tırmanıyor, izlemesi bile herkese 
keyif verirken bu tür aldatıcı bilgilere 
neden gerek duyuluyor, merak 
ediyorum.

 Baklavada dünya birincisiyiz.
En lezzetli fıstık üretiminde dünya 

birincisiyiz.
Parça makina halı üretiminde 

dünya birincisiyiz.
 Ne gerek var, dünya yedinciliğine!

 Dünya 
yedincisiymişiz!.. 

Okumayı sevmiyoruz ama...

Aykut Tuzcu’nun 
09 Şubat 2016

tarihli yazısıdır

Milli Eğitim 
Bakanlığı’nın gençler 
arasında yaptığı 
araştırmaya göre son bir 
ay içinde kitap okuma 
oranları şöyle:

Yüzde 61 hiç kitap 
okumamış, yüzde 13.4 bir 
kitap okumuş.

Kültür Bakanlığınca 
yapılan istatistikler de ise 
ülkelerde bir yılda basılan 
kitap sayısı: (Adet)

ABD 85.121
Japonya 42.217
İngiltere 64.761
Almanya 64.761
Türkiye 6.151
Gazete okuyanların 

nüfusa oranları:
Japonya, yüzde 62
Almanya, yüzde 48
Türkiye, yüzde 5
Türkiye’deki kahvehane 

ve kütüphane sayıları ise:
Kütüphane 1.412
Kahvehane  570.000
Bu rakamlara göre; 

49.500 kişiye bir 
kütüphane düşerken, 

122 kişiye bir kahvehane 
düşüyor.

Ünlü Gallup firmasının 
yaptığı bir araştırmaya 
göre, bazı ülkelerde kitap 
okuyanların nüfusa 
oranları:

Japonya, yüzde 14
ABD, yüzde 12
Almanya, yüzde 11
İngiltere, yüzde 11
Türkiye, binde 1
 Şimdi, haksızlık da 

yapmamak lazım!
Bu kadar lezzetli 

yemeklerin olduğu 
bir yerde, insanların 
yaşamak için değil de, 
yemek için yaşadıkları 
Gaziantep’te kitap ve 
gazete okunmuyorsa, 
bunun haklı sebepleri 
vardır, değil mi?

….. Gaziantep 1531 yılında Dulkadir 
Beylerbeyliği’ne (Maraş Eyaleti) 
bağlandı. Bu durum 1830 tarihine 
kadar devam etti. 1830 yılında Antep 
kaza merkezi yapılarak Halep Eyaletine 
bağlandı.

…. Cumhuriyetin ilanından sonra, 
1924 yılında tüm sancaklar kaldırılarak 
il statüsüne dönüştürüldü….

(Kaynak: Gaziantep Valiliği)
1973’te 1. OSB yapılmaya başlayana 

kadar pek bir şey yoktu.

AKP’li milletvekillerinin TBMM’ye 
sunduğu kanun teklifindeki kritik 
bir maddeyle, yenilenebilir enerji 
kaynaklarına devlet tarafından 
sağlanan ‘alım garantisinin’ TL olarak 
belirlenme zorunluluğu kaldırılıyor.

Mevcut düzenlemede ise bu yerli 
kaynaklar sadece TL üzerinden en 
düşük teklifi veren firmalara tahsis 
ediliyordu.

Sözcü'den Erdoğan Süzer'in 
haberine göre; Yasa teklifiyle ‘TL’ 
ifadesi kaldırılarak, teklifin hangi 
para cinsinden olacağının yarışma 
şartnamesiyle belirlenmesinin önü 
açılıyor. Yasa değiştiğinde rüzgar ve 

güneşten elektrik üreten santraller 
sahiplerine dolar ya da Euro ile alım 
garantisi verebilecek. Bu durumda 
‘yerli ve milli’ elektriğin fiyatı, tıpkı 
ithal doğalgaz ve ithal kömürde olduğu 
gibi döviz kuru arttıkça pahalanacak. 
Vatandaşın elektrik faturası sürekli 
kabaracak.

Teklif ile halen sadece denizler 
üzerine kurulabilen güneş ve 
rüzgar santralleri artık doğal, suni 
ve baraj dahil tüm göllerin üzerine 
de kurulabilecek. Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanlığı içme ve kullanma 
amaçlı alanlar hariç dilediği göl, 
gölet ya da barajı ‘yenilenebilir enerji 

kaynağı’ ilan edip rüzgar ya da güneş 
santrallerinin kullanımına açabilecek. 
Üstelik Bakanlık bu kararı verirken 
imar planına dahi ihtiyaç duymayacak. 
Doğal göl alanları, rüzgar gülü ve 
güneş panelleriyle dolacak.

Tüm bunların arka planında Arap 
sermayesini Türkiye’ye çekme 
amacının yattığı belirtiliyor. Özellikle 
Birleşik Arap Emirlikleri’nin (BAE) 
Türkiye’de yenilenebilir enerji 
yatırımları yapmak istediği ancak 
ülkeye gelmek için TL şartının 
kaldırılması ve göller dahil tüm 
alanların yatırıma açılmasını talep 
ettikleri ifade ediliyor. artıgerçek

Elektriğe 'güneş ve 
rüzgar' zammı geliyor 

Güneş ve rüzgar 
santralleri artık 
göller üzerine de 

kurulabilecek

Güneş ve rüzgar gibi enerji santrallerine sağlanan alım garantisinde TL dönemi 
bitiyor. Elektrik faturalarına şimdi de yerli enerji zammı gelecek. Ayrıca verilen 
kanun teklifiyle güneş ve rüzgar santralleri artık göller üzerine de kurulabilecek.

Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet 
Şimşek, "Bu yıl turizmde güçlü 
seyrin devamı ile ziyaretçi sayısının 
59,4 milyona, turizm gelirinin ise 
59,6 milyar dolara yükselmesini 
bekliyoruz. 2028 yılı hedefimiz 
82,3 milyon ziyaretçi ile 100 milyar 
dolar turizm gelirine ulaşmaktır" 
dedi.

Şimşek, Türkiye İstatistik 
Kurumu (TÜİK) tarafından 
açıklanan turizm istatistiklerine 
ilişkin değerlendirmede bulundu. 
Bakan Şimşek, sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamada, 
"2023 yılında turizmde tüm 

zamanların en iyi performansını 
sergiledik. Ülkemizi ziyaret eden 
kişi sayısı yıllık yüzde 11,1 artışla 
57,1 milyona ulaşarak yıl sonu 
hedefini (56,7 milyon) aştı. Turizm 
geliri ise 54,3 milyar dolar ile 55,6 
milyar dolar olan hedefin altında 
kaldı. Orta Vadeli Programa göre, 
bu yıl da turizmde güçlü seyrin 
devamı ile ziyaretçi sayısının 
59,4 milyona, turizm gelirinin ise 
59,6 milyar dolara yükselmesini 
bekliyoruz. 2028 yılı hedefimiz 
82,3 milyon ziyaretçi ile 100 milyar 
dolar turizm gelirine ulaşmaktır" 
ifadelerini kullandı. t24

Bu yıl turizm gelirinin 59,6 milyar dolara yükselmesi bekleniyor
Mehmet Şimşek "Orta Vadeli Programa göre, bu yıl da turizmde güçlü seyrin devamı ile ziyaretçi 

sayısının 59,4 milyona, turizm gelirinin ise 59,6 milyar dolara yükselmesini bekliyoruz" dedi.

Dış ticaret açığı 2023'te 106 milyar dolar oldu

Türkiye İstatistik Kurumu ile Ticaret 
Bakanlığı iş birliğiyle genel ticaret sistemi 
kapsamında üretilen geçici dış ticaret 
verilerine göre; ihracat 2023 yılı Aralık 
ayında, bir önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 0,4 artarak 23 milyar dolar, ithalat 
yüzde 11,0 azalarak 29 milyar 39 milyon 
dolar olarak gerçekleşti.

Genel ticaret sistemine göre ihracat 
2023 yılı Ocak-Aralık döneminde bir 
önceki yılın aynı dönemine göre yüzde 
0,6 artarak 255 milyar 777 milyon dolar, 
ithalat yüzde 0,5 azalarak 361 milyar 774 
milyon dolar olarak gerçekleşti.

Türkiye İstatistik Kurumu ile Ticaret 
Bakanlığı iş birliğiyle genel ticaret sistemi 

kapsamında üretilen geçici dış ticaret 
verilerine göre; ihracat 2023 yılı Aralık 
ayında, bir önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 0,4 artarak 23 milyar dolar, ithalat 
yüzde 11,0 azalarak 29 milyar 39 milyon 
dolar olarak gerçekleşti.

Genel ticaret sistemine göre ihracat 
2023 yılı Ocak-Aralık döneminde bir 
önceki yılın aynı dönemine göre yüzde 
0,6 artarak 255 milyar 777 milyon dolar, 
ithalat yüzde 0,5 azalarak 361 milyar 774 
milyon dolar olarak gerçekleşti.

İthalatta, 2023 Ocak-Aralık döneminde 
ara mallarının payı yüzde 72,2, sermaye 
mallarının payı yüzde 14,6 ve tüketim 
mallarının payı yüzde 13,2 oldu.

2022'de 109,5 milyar dolarla rekor kıran dış ticaret açığı 2023'te de 
tarihi zirveye yakın seyrederek 106 milyar dolara ulaştı
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Bir olay yanlışsa, yanlışları 
zamanında söyleyeceksin

Eruslu'ya, Şahinbey 
Belediyesi’nin mavi beyaza 
boyadığı kaldırımları beğenip 
beğenmediği sorulduğunda 
açık yüreklilikle yanıt veren 
Eruslu, “Bana göre yanlış, 
ben beğenmedim” dedi. 
Ancak il binasında Eruslu’nun 
odasında bulunanlar Şahinbey 
Belediye Başkanı Ömer Can’ın 
aralarında bulunmadığını bu 
nedenle böyle bir açıklama 
yapmanın doğru olmayacağını 
ifade etti. Odadaki üç beş 
kişinin kendisini engellemek 
istemesine karşılık Eruslu, 
“Yok, yanlışa yanlış diyeceksin. 
Ben bu konuda gayet açığım. 
Bana göre yanlış. Ana arteller 
Büyükşehir Belediyesine bağlı. 
Büyükşehir Belediyesi yolun 
ortasını sarı siyaha boyamış, 
boyuyorsan sen de o renge bağlı 

kalarak boya. Ama illaki ayrı 
olsun diye ayrı renge boyamak 
bana göre yanlış. Onu da 
kendisinin yüzüne söylediğim 
için söylüyorum, yazabilirsiniz. 
O da tamam durdurduk dedi. 
Belki daha değişik bir şey 
olsun diye yaptı arkadaşımız 
ama yanlış. Kirlenir, beyaz çok 
çabuk kirlenir ama düzeltti” 
diye konuştu.

İlla ayrı olsun diye ayrı renge 
boyamak bana göre yanlış

Eruslu, “Bizim kendi 
aramızda siyasette, insanlar 
arasında ayrı düşünceler 
olabilir. Tasvip etmeyebiliriz, 
doğruyu bulmak için o da. 
Ama yanlışa da yanlış demek 
lazım. Yanlışı söylemezsen, yok 
yok güzel oldu, iyi oldu dersen, 
doğruyu bulamazsın. Benim 
bir beklentim yok, beklentim 
olmadığı için çok rahatım” 
dedi.

Yanlışa yanlış 
demek lazım

Şahinbey Belediyesi’nin ana arteller de dahil kaldırımları mavi beyaza 
boyamasından AKP İl Başkanı Ökkeş Eruslu’nun da rahatsız olduğu, bu 
konudaki fikrini Şahinbey Belediye Başkanı Ömer Can’a ilettiği bildirildi.

Geçtiğimiz yıllarda 
yapılan çalışmalarda 
yüzde 50’si kazılan 
Zeugma’da “Danae 
Villası” kazısının 
tamamlanması için 
çalışmalar yeniden 
başlayacak. Birecik 
baraj gölü kıyısında 
su dalgalarının 
zarar verdiği 4 
mozaik de kurtarma 
çalışmaları 
kapsamına 
alınacak. Dalgaların 
etkilediği önemli 
mimarinin suyla 
arasına set yapılarak 
dalgaların olumsuz 
etkisini durdurma 
çalışması yapılması 
planlanıyor.

Müze Müdürlüğü 
başkanlığında 
yapılacak 
kazılarda bu ay 
sonunda Nantes 
Üniversitesinden 
Fransız Catharina 
Abadie Reynal’ın 
başkanlığında 
Zeugma 
tiyatrosunun 
kazısına 
başlanacağı, 
İsviçre Bern 
Üniversitesinden 
Dr. Martin 
Hartmann 
başkanlığındaki bir 
ekibin de buluntular 
üzerinde bir çalışma 
yapabileceği 
bildirildi.

Zeugma 
kazısı başlıyor

Zeugma Antik Kenti’nde kurtarma ve kazı 
çalışmaları yeniden başlıyor. Valilikten 
edinilen bilgiye göre Gaziantep’in 
Türkiye’ye ve dünya kamuoyunda 
tanıtılmasında önemli rol oynayan Zeugma 
Antik Kenti’ndeki kazı çalışmalarına 
önümüzdeki salı günü başlanacak.

Gaziantep Üniversitesi Mühendislik 
Fakültesi Gıda Mühendisliği Bölümü 
Öğretim Üyesi Doç Dr. Esra İbanoğlu, bir 
panelde yaptığı konuşmada, bir çeşit küf 
zehirli olan alfatoksinin kansere neden 
olduğunu söyledi.

Alfatoksinin pek çok üründe 
oluşabileceğine dikkat çeken İbanoğlu, 
konuşmasını şöyle sürdürdü: “Alfatoksin 
oluşumunun önüne geçilebilmesi için 
biber, nohut, mercimek, incir, Antep 
fıstığı gibi ürünlerin küf oluşturabilecek 
ortamlarda bulundurulmaması gerekir. 
Ayrıca bu ürünler topraktan en az 
yarım metre yüksekte branda üzerinde 

kurutulmalı. Ürünlerimizi ihraç 
edebilmemiz için mutlaka alfatoksin 
oluşumunun önüne geçmeliyiz. Bu 
konuda görev öncelikle üreticiye düşüyor.” 
Tarım İl Müdürü İbrahim Yılmaz’da 
konuşmasında, alfatoksinli ürünlerin 
türk tarım ürünlerinin uluslararası 
piyasalardaki imajına ciddi zarar verdiğini 
Türkiye’nin tarım ürünü ihracatını zaman 
zaman ciddi biçimde sekteye uğrattığını 
bildirdi.

Nurdağı Ziraat Odası’nca düzenlenen 
panele Güneydoğu birlik yöneticileri ile 
diğer davetliler ve kırmızı biber üreticileri 
katıldı.

Üretici alfatoksin konusunda eğitildi
Nurdağı’nda kırmızı biber 

üreticileri alfatoksin konusunda bilgilendirildi.

Bir yıl süren çalışmayla alt yapısı 
hazırlanan hizmetle, küçük ve orta 
ölçekli işletmelerin teknolojiyi bilinçli 
kullanmalarının sağlanması amaçlanıyor.

Teknolojiyi etkin kullanan firmaları 
bir noktada buluşturma amaçlı projeyle, 
işletmelerin çok yönlü dışa açılmalarını 
sağlamayı hedeflediklerini belirten ilgililer 
şöyle konuştu: “Çağımız bilgi ve teknoloji 
çağı. Ekonomik ilişkilerde sınırların 
kalktığı günümüzde, işletmelerin ulusal 
ve uluslararası pazarlarda varlıklarını 
sürdürebilmeleri için en kaliteli ürünü en 

düşük maliyetle üretmeleri gerekiyor. Bu da 
yetmiyor, ürettikleri ürünleri pazarlamaları 
gerekiyor. Günümüzde en yeni ve en 
etkili pazarlama stratejisinin internet 
olduğu herkes tarafından biliniyor. Bizim 
hedefimiz de firmalarımızın bu olanaktan 
yararlanmasını sağlamak, uzun vadede 
onları e-ticaret yapar hale getirmek”

Firmaların ücretsiz yararlandırıldığı 
e-rehber hizmetiyle her firmaya bir web 
sayfası hazırlanıyor ve sayfada firmanın 
genel yapısı, adres bilgileri ve ürettiği 
ürünlere yer veriliyor.

E-Rehber hizmetinden 700 firma yararlanıyor
Ticaret Odası’nın işlemlerinin ulusal ve uluslararası pazarlarda etkinliğini 

artırmak için verdiği “e-Rehber” hizmetinden 700 firma yararlanıyor.

Oba Makarna Fabrikası’nın 
yeni sahibi Beşler Gıda’nın 
sahibi Hacı Mustafa 
Çakmak, Oba Makarna 
Fabrikasını 13 milyon dolara 
değil, 7 trilyon liraya satın 
aldıklarını belirtti.

Çakmak, dün gazetemizde 

yer alan haber üzerine 
yaptığı açıklamada 
fabrika alımında ödenen 
para konusunda yanlış 
rakamlar öne sürüldüğünü, 
kendilerinin ödedikleri 
paranın 7 trilyon lira 
olduğunu söyledi.

Çakmak: “13 milyon dolar değil 7 trilyon”
Hayvanat bahçesinde 3 ay önce dünyaya 

gelen ve ziyaretçilerin ilgi odağı haline gelen 
leopar yavruları basına tanıtıldı.

Hayvanat Bahçesi Müdürü Mahmut 
Kozbaş yaptığı açıklamada 4 yaşında olan 
‘Burcu’ ve ‘Burak’ isimli leopar çiftinin 3 
yavrusunun dünyaya gelmesiyle Türkiye’de 

leopar yavrusu olan ilk hayvanat bahçesi 
olduklarını söyledi. ‘Burcu’ isimli anne 
leoparın daha önce de 2 kez doğum 
yaptığını ancak yavrularının yaşamadığını 
belirten Kozbaş, “3 ay önce dünyaya gelen 
yavrular hayati tehlikeyi atlattığı için basına 
ve kamuoyuna tanıtma kararı aldık” dedi.

Yavru leoparlar ilgi odağı

Anavatan Partisi’ndeki 
çekişmeler, delege 
tespitlerine kadar 
uzanarak yeni 
anlaşmazlıklara neden 
oldu.

Öğrendiğimize göre 
tespitlerin 30 Ekim’e 
kadar yapılması gerekiyor. 
Ancak çekişmeler 
yüzünden şimdiye kadar 
bu konuda bir çalışma 
yapılamadı. Bir parti ileri 
geleni: “Tüzüğümüze 
göre delege tespitlerinin 
mahallelerde 30 Ekim’e 
kadar yapılması gerekiyor. 
Parti içi çekişmelerden 
buna eğilmek mümkün 
olmadı. Şimdi görüyoruz 
ki delege tespitlerinin parti 
binası içinde yapılması 
yoluna gidiliyor. Bu 
doğru değildir. Buna bir 
anlamda ‘oyun’ denilebilir. 
Arkadaşlarımız belki 
bunu başarırlar ve 
tespitleri yaparlar. Ama 

ileriki zamanlarda bunun 
partimize büyük zararı 
olur” dedi.

Konu ile ilgili olarak 
görüştüğümüz İl 
Başkanı Nazmi Başel’de 
şunları söyledi: “Gerek 
tüzüğümüz gerekse genel 
merkezimizden gelen 
genelgeler hükümlerine 
göre delege tespiti 
mahalleler dışında 
da yapılabilir. Parti 
mevzuatımız buna 
müsaittir. Bunun için biz 
de delege tespitini parti 
binamız içinde yapacağız. 
Ben, tüzüğümüzü, 
genel merkezden gelen 
genelgeleri iyice inceledim. 
Arkadaşlarımla da birlikte 
eleştirisini yaparız. Delege 
tespitlerinin parti binası 
içinde yapılamayacağı 
iddia ve söylentileri 
yanlıştır. Hatalı bir tutum 
içinde olmadığımızı 
söyleyebilirim”

ANAP’ta delege tespiti çalışmaları başladı

İl Başkanı: “Delege tespitini 
parti binasında yapacağız”

Bir parti ileri geleni de parti içi çekişmelerden
 idarecilerin mahallelere gitmeye vakit bulamadıklarını söyledi.

Pul gişelerinde memurların vatandaşa 
kaba hareket ettiğini, zamanında pul 
bulundurulmadığından vatandaşın 
çektiği sıkıntıyı, abonelere giden yanlış 
faturaları, nice zaman geçtiği halde 
telefonu bağlanamaz, yani vatandaşın 
hızlanmalarına değinir bunları dile getirir.

Bütün bunlara üst kademe eğilir 
kendilerine göre tedbirler alırlar emirler 
verirler.

Ne var ki uygulamaya gelince alt 
kademede işler tıkanır yürümez. İşleri 
yürütmek çabası bu sefer bizzat vatandaşa 
düşer. İşin peşine düşenlerden biri de biziz 
yani gazetemiz.

Abonelerimizden her gün telefonlar 
yağar. Gazeteleri eline geçmemiş. Biz de 
her gün dağıtım seviyesiyle doğrudan 
görüşürüz: “Gazetemiz abonelerimizin 
eline geçmemiş ne oluyor” diye.

Aldığımız cevap aynı: “Elimizden 
geleni yapıyoruz gazeteniz falanca yerde 
kalmış. İlgilenip gönderdik. Bundan sonra 
aksamaz”

Ama aksaklık devam eder gider, işte en 
sonuncusu:  KÜSGET’te bir abonemiz 
var. Abonemiz telefon edip gazetenin 
gelmediğini bildiriyor. Öğreniyoruz ki 
gazete bir haftadan beri gitmemiş. Yine 
baş dağıtıcıyı arıyoruz. Baş dağıtıcı arayıp 
tarıyor, ilgileniyor. Bir de bakıyoruz. 
Aboneye bir yerde sıkışıp kalan birkaç 
gazete birden gönderilmiş… en son giden 
gazetede 6 ekim tarihli…

Abonemizin eline ekimde ulaşıyor.
Baş dağıtıcı: “Bazen işlerimizin çokluğu 

nedeniyle yetişemiyoruz. Ya da işi 
toparlayamıyoruz. Onun için KÜSGET’e 
gazeteler bazen geç gidiyor. Örneğin bir 
gün sonraya kalıyor”

Baş dağıtıcıya göre “KÜSGET nireee, 
Gaziantep nire!...”

İş yine Sayın PTT Başmüdürü ile Merkez 
Müdürü’ne düşüyor

Şehirle KÜSGET’in arası biraz 
kısaltsınlar, posta KÜSGET’e günü gününe 
ulaşsın. Ve de uzay çağında olduğumuzu 
azıcık hatırlasınlar.

PTT’de işler neden aksıyor?

Dağıtımda KÜSGET’e posta 2 günde gidiyor
Gazetemiz zaman zaman PTT’deki aksaklıklara değinir bunları dile getirir.

Emniyet Müdürlüğüne bağlı Pasaport 
Müdürlüğü yerin dar olması nedeniyle 
Özel İdare binasının ikinci katındaki eski 
Bayındırlık Müdürlüğü’ne taşındı. Pasaport 
Dairesinin yerinin değişmesinden haberi 
olmayan yurttaşlar sık sık eski daireye 
gidiyor.

Pasaport Müdürlüğünün vilayet 

içindeki yerinin boşalması üzerine burası 
Defterdarlık Muhasebe Müdürlüğü ihtilaflı 
işler servisi olarak hizmet vermeye başladı.

Pasaport çıkarmak isteyen yurttaşların 
bundan böyle Merkez Karakolu karşısındaki 
özel İdare binasının ikinci katındaki eski 
Bayındırlık Müdürlüğü binasına uğramaları 
gerekiyor

Pasaport Müdürlüğü Özel İdare binasına taşındı
Eski yer ihtilaflı işler servisi oldu

İlk Koordinasyon 
Kurulu üçüncü dönem 
toplantısı dün saat 14 de 
il halk kütüphanesinde 
Vali başkanlığında 
yapıldı. Yapılan genel 
değerlendirmede 
ilimizdeki yatırımların 
yüzde 80 oranında 
gerçekleştiği belirlendi. Yıl 
sonuna kadar planlanan 
tüm yatırımlar zamanında 
gerçekleştirilecek.

Vali Abdulkadir Aksu 
yaptığı konuşmada köy 
yollarının yapım ve 
onarım çalışmalarının 
yüzde 66 oranında 
gerçekleştiğini, 97 

kilometre köy yolunun 
tesviye edildiğini, 86 
kilometrelik yolun 
onarımının yapıldığını, 
143 kilometre kaplama 
yolun bitirildiğini, 8 
kilometre köy yolunun 
asfaltlandığını ve 324 
kilometre köy yolunun 
da malzemeli bakımının 
bitirildiğini söyledi.

Vali Aksu, bu yıl 
ilimizdeki 45 köyün 
elektriğe kavuştuğunu 
bu suretle 462 köyün 
elektrikten yararlandığını 
ifade ile elektrikli köy 
sayısının yüzde 79’a 
ulaştığını bildirdi. 

İl Koordinasyon Kurulu toplantısı yapıldı

İlimizdeki yatırımlar yüzde 
80 oranın da gerçekleşti

Elektrikli köy sayısı 462’ye 
ulaştı. Bu yıl 45 köye elektrik verildi.



Metin Atamer
Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

MEDDAH 

Bilmiyorum kaçınızın hatıralarında ‘Hayali 
Küçük Ali’ vardır. Televizyonun 1968 yılında 
ülkemize giriş yapması evvelinde bizim 
perdelerimiz vardı. Kimi zaman sinema, kimi 
zaman ise Karagöz ve Hacivat karakterlerinin 
bir çubuk marifeti ile oynatıldığı perde oyunları 
vardı. İlk okula gittiğimiz senelerde zaman zaman 
okulda Hayali Küçük Ali adıyla bilinen, Mehmet 
Muhittin Sevilen tarafından, perdede Karagöz 
ve Hacivat oyunu sergilenir, eğlenerek izlerdik. 
Mehmet Sevilen’in 1886 İstanbul doğumlu olduğu 
bilinir. 

İstanbul’un çeşitli semtlerinde sanat icra eden 
Hayali Ömer Efendi, Hayali Memduh Efendi, 
Hayali Arap Cemal, Hayali Sobacı Ömer Efendi, 
Hayali Serçe Mehmet Efendi ve Hayali Katip 
Salih Efendi gibi gölge oyunlarında söz sahibi 
olan ustaları seyreden Muhittin Sevilen’in, 
çocukluğunda onlardan ilham almış olduğu 
bilinir. Onların yanında çıraklık dönemini yaşamış 
bir gölge sanatçısıdır Hayali Küçük Ali. Benim 
de birkaç kez onun gösterilerini izleme fırsatım 
olmuştu. 

Hacivat’la Karagöz gerçekte yaşamış mı yoksa 
yaşamamış mı, kesin bir bilgi bilinmemekle 
birlikte, zamanın sosyal yaşamın birçok yönlerinin 
yansıtıldığı bir gösteri sanatı olduğu bilinir. 

Rivayet odur ki Orhan Gazi Bursa’yı aldıktan 
sonra, Orhan Gazi adı ile camii inşaatını Bursa 
surlarının dışında inşa edilmesini ister. Bugün 
Atatürk Caddesi’ne yakın bir yerde inşa edilen 
bu camide, Karagöz demirci ustası, Hacivat ise 
duvarcı ustası olarak çalışır.  Karagöz ve Hacivat 
çalışma sürecinde verilen molalarda ortaya 
koydukları oyunlarla çalışan diğer ustaları 
eğlendirir, bu nedenle inşaat gecikmeye başlar. 
Bu eğlendirme aslında hem güldürme hem de 
düşündürme esasına dayanır. 

Karagöz oyunda ana karakter olarak görünür. 
Tedrisat görmemiş, cesur, tepkilerini çabuk açığa 
vuran, çabuk öfkelenip kavga eden, yalancılığa ve 
ikiyüzlülüğe tahammülü olmayan gerçekçi bir halk 
adamıdır. Halk diliyle konuşur. Kelimeleri ters 
anlar, anladığı şekli ile ters cevap verir. Hacivat 
ise tam tersi bir karakter sergiler. Asude bir hayatı 
olan Hacivat sinirlenmez, teskin eden, problemlere 
çare arayan bir karakter sergiler. İkisinin bu 
eğlenceli oyunlarını cami inşaatında çalışanlar 
seyreder, bu nedenle caminin yapımı gecikir. 

Yine tevatür odur ki Orhan Gazi, Hacivat ve 
Karagöz’e, çalışan işçileri geciktirmemelerini yoksa 
kellerini alacağını söyler. Ancak huylu huyundan 
vazgeçemez. Hacivat’la Karagöz oyunlarını icra 
etmekte devam eder ve cami inşaatı gecikir. 
Sonunda her ikisi de idam edilir. 

Bugün Çekirge semtine giden yol üzerinde her 
ikisinin de sembolik figürleri, bir set üzerinde 
sergilenmektedir.

Bu sanatı devam ettiren Hayali Küçük Ali 1900 
yılında İstanbul’da, Draman semtinde HIMHIMLI 
MANDRA adı ile ilk oyununda büyük ilgi çekmiş 
ve beğeni toplamıştır. Osmanlı döneminde böyle 
bir sanat icra etmek için özel izinler gerektiğinden, 
Hayali Küçük Ali’nin, Şehremininden aldığı icra 
belgesinde şu ibareler bulunur: “Mevlana kapı 
yokuşunda Velet Karabaş Mahallesinde Çarıkhane 
sokağında 16 numaralı hanede mukim bâlâya, 
fotoğrafı ilişik Ali Efendi’ye, edep ve terbiye 
dairesinde hikaye söylemek, meddahlık yapmak 
ve hayal oynatmak için müsaade edildiğini bildirir 
işbu vesika kılındı.’’

Mehmet Muhittin Sevilen’i çocukluğumda 
birkaç kez izlemiştim. Radyo ve Televizyon’da da 
programlarını izlediğim oldu. Muhittin Sevilen, 
meddahlık üzerine kitapları da bulunan bir 
sanatçıdır. Ayrıca Halk Evleri’nde öğretmenlik 
yapmıştır. Birçok öğrenciyi yetiştirdiği bilinir.  

Hacivat ve Karagöz oyununun özelliğini hiç 
bozmadan günümüze kadar ulaşmasında büyük 
katkıları olmuş bir sanatçıdır Hayali Küçük Ali. 
Hatta hasta yatağında bile sanatı konusunda 
kasetler doldurup, meddahlık ve perde oyununun, 
günümüze kadar ulaşmasında verdiği büyük 
katkılarını yok sayamayız.

Bütün Oyunlarının sonunda hep Hacivat, bir 
repliğinde Karagöz’e şöyle söyler,’ Yıktın Perdeyi 
Eyledin Viran, Varayım Sahibine Haber Vereyim 
Heman’    

Günümüzde yaşadığımız hukuka aykırı olayların 
merkezinde, ülke yönetiminin olması ve de 
milletin gözüne baka baka yapması, sizce bir orta 
oyununu anımsatmıyor mu? Çubuklara bağlı 
figürlerin arkasında iki el onları oynatmakta. 
Kameralara kapalı bir konumda, yerel seçimlerde 
oy pusulası sıralamasında, hep aynı partinin 1’inci 
sırada çıkması tesadüf eseri olarak mıdır? Yoksa 
görülmeyen elin içinde hazır bir topun kasenin 
içine girip çıkmasını, orta oyunu mu olarak 
seyredeceğiz? 

Yüksek Seçim Kurulu tarafından adaylığı kabul 
edilmiş bulunan bir vatandaşın, Milletin oyu ile 
VEKİL seçildikten sonra, tutuklu olarak bir yerde 
alıkonması konusunda, Anayasa Mahkemesi’nin 
vermiş olduğu kararı, yerel mahkemenin 
uygulamaması sizce yine ORTA OYUNU değil 
mi?  

Durum bu halde statik dururken, Büyük Millet 
Meclisi Başkanı yurt dışında iken, işgüzar Başkan 
vekili, Saraydan aldığı talimatla, Hatay Milletvekili 
Atalay’ın vekilliğinin düşürülmesi teskeresini 
okutturmasının,  MEDDAH‘lık gibi algılandığını 
düşünmekteyim. Hatay milletvekili ATALAY’ın 
vekilliğini sona erdirmek için hazırlanan senaryoda 
da bir orta oyunu mizanseni sezmiyor musunuz?

Hayali Küçük Ali yaşasaydı bugünlerde, oyun 
sonundaki Hacivat’ın repliğini, meclisteki Başkan 
Vekilinin yapmış olduğu eylem için nasıl söylerdi: 
‘ Yıktın Perdeyi Eyledin Viran, Varayım Anayasayı 
Yazanlara Haber Vereyim Heman’ diye bir sözüm 
geldi söyledim hem nalına hem mıhına.
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Türkiye Cumhuriyeti’nin köklü 
demokrasisi ağır bir darbe aldı

Türkiye Cumhuriyeti’nin köklü 
demokrasisinin ağır bir darbe 
aldığını dile getiren Arpat, 
“İçişleri Bakanlığı’nın rakamlarına 
göre bile ülkenin neredeyse 
yarısının katıldığı Gezi Direnişi’ni 
cezalandırmak için açılan davada, 
akıl almaz gerekçelerle 18 yıl 
hapis cezasına mahkûm edilen 
ve AYM'nin 2 kez hak ihlali 
kararı vermesine rağmen tahliye 
edilmeyen TİP Hatay Milletvekili 
Can Atalay’ın bugün milletvekilliği 
de düşürüldü. Anayasa 
Mahkemesi’ne adeta bayrak açan 
Yargıtay 3. Ceza Dairesi’nin Atalay 
hakkında verdiği karar Meclis'te 
okunmuş ve adeta anayasal bir 
darbe yapıldı” tespitini yaptı. 

Arpat, “Kararın Meclis’in 
bir başkanı yokmuşçasına 
zamanında FETÖ’nün sözde 
liderine düzdüğü övgüler hâlâ 
arşivlerde duran, Adalet Bakanı 
olduğu dönemde neredeyse 
darbe dönemlerini mumla aratan 
uygulamalarıyla akıllara kazınan 

AKP’li Bekir Bozdağ’ın okuması 
da, yine zamanında anlata anlata 
bitiremedikleri mağduriyetleri 
için AİHM’e başvurmuş AKP’li 
vekillerin AYM’yi hiçe sayan bu 
kararı çılgınlar gibi alkışlaması da 
“Demokrasi amaç değil araçtır” 
diyen zihniyetin demokrasi için ne 
büyük bir tehlike olduğunu bir kez 
daha ortaya serdi” açıklamasını 
yaptı. 

Ülke bir hukuk ve 
demokrasi kaosuna sokuldu

Can Atalay’ın milletvekilliğinin 
düşürülmesinin sadece onun 
Anayasal güvence altındaki 
seçilme hakkının değil ona oy 
verenlerin seçme hakkının da 
gaspı anlamına geldiğini sözlerine 
ekleyen Arpat, “Bu kararla 
milyonlarca yurttaşın oyu da 
bir çırpıda çöpe atılmış, halkın 
kendisini yönetenleri seçmesi 
anlamına gelen Cumhuriyet darbe 
aldı. Bu karar, iktidarın Anayasa’yı 
da Anayasa Mahkemesi’ni de nasıl 
pervasızca hiçe sayabileceğinin 
de en vurucu örneği oldu. An 
itibariyle Anayasa’da laiklikle ve 

insan haklarıyla ilgili maddelerin 
dahi bir güvencesi kalmamış, ülke 
bir hukuk ve demokrasi kaosuna 
sokuldu” şeklinde konuştu.

Oy kullanan yurttaşların 
oyları gasp edildi

Eğitim İş Sendikası Gaziantep 
Şube Başkanı Ali Arpat, 
konuşmasını şöyle tamamladı: 
“ Milletvekili seçildikten 
sonra “Anayasaya sadakatten 
ayrılmayacaklarına” dair yemin 
eden iktidar özneleri, sözlerin 
de yeminlerin de ilkelerin de 
kendileri için ne kadar değişken 
olduğunu bir kez daha gösterdi. 
Bu kararın ardından yerel 
seçimlere gün sayan ülkemizde 
seçimlerden daha önce hukuk ve 
demokrasi mücadelesi verilmesi 
gerektiği tartışmasız bir gerçek 
olarak öne çıktı. Zira hukukun 
olmadığı, yurttaşın adalet için 
başvuracağı son kapı olan yüksek 
mahkemelerin çalışmadığı, 
yurttaşların oylarının bile gasp 
edilebildiği bir yerde güvenli ve 
adil bir seçim yapmak ütopya 
haline geliyor.” Haber Merkezi 

Anayasal düzene
büyük darbe vuruldu

O gün ‘insani duruş’ 
sergilenebilse, bugünkü 

tavır sırıtmazdı
Tayyar, paylaşımının 

devamında şu ifadeleri kullandı: 
"Şimdi bakıyorum, o gün bize 
hakaret ederken Başak Demirtaş 
için ‘terörist’ diyenler bugün 
‘Başak hanım’ diye hitap ediyor, 
‘hayırlı olsun’ temennisinde 
bulunuyor, ‘terörist’ sıfatını 
anmıyorlar. Ne değişti? Adaylığı 
siyaseten işimize geldiği için mi? 
İlkelerinizi ‘konjonktürel’ tanıma 
tabi tutarsanız, böyle savrulur, 
samimiyetinizi kaybeder, güven 
inşa edemezsiniz. O gün ‘insani 
duruş’ sergilenebilse, bugünkü 
tavır sırıtmazdı. Onun için ‘ilkeli 
siyaset’ diyoruz, demeye devam 
edeceğiz” dedi. 

“Birilerine kazandırmak veya 
kaybettirmek için 

değilİstanbul’da kazanmak 
için yarışa gireriz ve 

iddialı oluruz"

Eski HDP Eş Genel Başkanı, 
tutuklu Selahattin Demirtaş'ın 
eşi Başak Demirtaş, DEM 
Parti'den İBB aday olabileceğini 
duyurmuştu. Demirtaş, "İstanbul 
adaylığı için, Halkların Eşitlik ve 
Demokrasi Partisi'nden (DEM 
Parti) bize bir öneri gelmedi ama 
halk ister, partimiz de uygun 
görürse, demokrasi ve toplumsal 
barışın önünü açacağına 
inanırsak, düşünebiliriz. 
Birilerine kazandırmak veya 
kaybettirmek için değil, 
İstanbul’da kazanmak için yarışa 
gireriz ve iddialı oluruz" demişti. 

Demirtaş, DEM Parti'ye 
resmi başvurusunu yaptı. 
DEM Parti Grup Başkanvekili 
Sezai Temelli'den de konuyla 
ilgili ''Adaylık açıklaması 
sevindirici bir şey ama 
tabii ki değerlendirmeyi 
komisyonlarımız ve MYK'mız 
yapacaktır" ifadesini kullandı. 
cumhuriyet

“Başak Demirtaş’a çirkin ve ahlaksız 
saldırılara karşı çıktığımız için 

Abdülhamit Gül ile birlikte linç edilmiştik”

2024’te ekonomik krizin 
etkilerini daha fazla 

hissedeceğiz
Harcama kalemlerinin 

yükseldiğine dikkat çeken 
Göçmen, “Harcamaların arttığı 
bir dönemi hep birlikte yaşıyoruz. 
Bu şartlar altında asgari ücretli 
bir kişinin geçinmesi, evinin ve 
ailesinin ihtiyaçlarını karşılaması 
çok zor. Çalışan kadar ekonomik 
kriz işvereni de zorluyor. Bazı 
yanlışlardan ve hatalardan 
dönülmesi gerekiyor. Hatalardan 
ve yanlışlardan dönülmesi sürece 
ekonomik krizin etkilerini daha 
fazla hissedeceğiz” ifadelerini 

kullandı. 
Az kazanandan az çok 

kazanandan çok vergi alınmalı
Türkiye İstatistik Kurumu’nun 

verilerinin gerçeği yansıtmadığını 
sözlerine ekleyen Göçmen, “Gelir 
dağılımı en büyük kanayan 
yaralarımız arasında yer alıyor. 
Çünkü hem ülke hem de Antep’te 
adaletli bir gelir dağılımı yok. 
2023 yılında kişi başı gelir her 
ne kadar 83 bin lira olarak 
açıklansa da gerçekte durumun 
bu şekilde olmadığını herkes 
biliyor. DİSK olarak ise vergide 
adaletin sağlanması için çalışmalar 
yapıyoruz. Az kazanandan az çok 

kazanandan çok vergi alınması 
gerektiğini her zaman söylüyoruz” 
açıklamasını yaptı.

Hükümet gelir dağılımındaki 
adaletsizliği çözmeli

Göçmen, “Ülkenin kaynaklarının 
büyük bölümünü yüzde 5-10 dilim 
içerisinde yer alan kişiler alırken, 
dar gelirliler gün geçtikçe pastadan 
aldığı pay daha da azalmaya 
başladı. Elbette bu sorunu çözecek 
olan hükümet. Hükümet, bu 
konuda sağlıklı bir çalışma yapıp 
gelir dağılımındaki adaleti ve vergi 
sistemini bir an önce tesis etmeli. 
Eğer bu yapılmazsa her geçen gün 
ağırlaşan ekonomik koşulları halk 

daha da ağır hissedecek” uyarısında 
bulundu.

OSB’de çarklar yavaşladı, 
işten çıkarmalar yaşanıyor

Maliyetlerin artması sonrasında 
Organize Sanayi Bölgesi’nde 
çarkların yavaşladığını, işten 
çıkarmaların yaşandığını sözlerine 
ekleyen Başkan Göçmen, “OSB’de 
faaliyet gösteren bazı firmaların 
küçülmeye gittiğini biliyoruz. 
Bu da istihdamın azalmasına ve 
işsizliğin artmasına neden olacak. 
İlerleyen dönemde kepenk kapatan 
veya küçülen firma sayılarının 
arttığını daha fazla duyacağız” 
dedi. Haber Merkezi

Antep halkı daha da fakirleştiAntep halkı daha da fakirleşti

Resmi Gazete’de yayımlanan 
İçişleri Bakanlığı yönetmeliğine 
göre; trafik cezalarında, yüzde 
25 indirimli erken ödeme 
imkanından yararlanabilme 
süresi 15 günden 1 aya 
çıkarıldı. 

Trafik cezalarında 
indirimli ödemesi 
süresi 15 günden 
bir aya çıkarıldı

Yılmaz, “Gezi’nin en güzel 
çocuklarından biri olan Can Atalay, 
14 Mayıs Genel Seçimleri’nde 
partimiz tarafından milletvekili 
adayı gösterilmiş ve Can'ın 
milletvekili olabileceği Yüksek 
Seçim Kurulu tarafından kabul 
edilmiştir. Hatay halkı, iradesini 
ortaya koyarak Can Atalay’ı 
milletvekili seçmiş ve Can’a 
milletvekili mazbatası verildi. 
Meclis’te milletvekillerinin yemin 
etmek için kürsüye çağırıldığı 
esnada Can Atalay’ın adı ‘Hatay 
milletvekili’ olarak okunmuş ve 
Can Atalay partimiz tarafından 
Meclis Başkanlığı için aday 
gösterildi. Can Atalay’ın Meclis 
Başkanlığına adaylığı kabul edilmiş, 
ayrıca Meclis’teki tüm siyasi 
partilerin oy birliği ile Can Atalay, 
TBMM İnsan Hakları İnceleme 
Komisyonu üyesi olmuştur. 
Dolayısıyla, ortada Can Atalay’ın 
milletvekili sıfatı kazandığına dair 
hiçbir şüphe yok” açıklamasını 
yaptı. 

Can Atalay’ın tahliye 

edilmemesine ilişkin Anayasa 
Mahkemesine yapılan 
başvurunun sonucunda Anayasa 
Mahkemesi’nin, Can Atalay’ın 
derhal tahliye edilmesine karar 
verdiğini hatırlatan Yılmaz, 
“Karar, İstanbul 13. Ağır Ceza 
Mahkemesine gönderilmiş olsa da 
mahkeme kararın gereğini yerine 
getirmeyerek dosyayı Yargıtay 
3. Ceza Dairesine gönderdi. 
Yargıtay 3. Ceza Dairesi ise 
Anayasa’yı tanımamaya devam 
ederek AYM kararını hiçe sayan, 
hukuken bir karar olarak dahi 
adlandırılamayacak bir metne 
imza attı. Bu hukuksuzluk üstüne 
AYM’ye bir başvuru daha yapılmış 
ve bu kez AYM, dosyanın görevli 
ve yetkili mahkeme olan İstanbul 
13. Ağır Ceza Mahkemesine 
gönderilmesine ve Can Atalay’ın 
derhal tahliye edilmesine oy 
birliğiyle karar vermiştir. Bu 
süreç yine aynı şekilde sürmüş 
ve milletvekilimizin hukuksuz 
tutukluluğu devam etti” ifadelerini 
kullandı. Haber Merkezi

Geçtiğimiz yıl 6 Şubat’ta meydana gelen 
depremlerin olumsuz etkilediği bölgelerde, 
Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası 
(EBRD), Toroslar EDAŞ'ın elektrik dağıtım 
şebekesinin modernizasyonu ve yeniden 
yapılandırılmasına yönelik yatırımlara 
destek olmak üzere 100 milyon dolara kadar 
kredi desteği sağlayacak.

163 binden fazla kişiye 
güvenilir ve istikrarlı enerji

Geniş çapta hasara yol açarak on binlerce 
kişinin hayatına mal olan depremler, 
geçici barınma alanlarında yaşayanların da 
hayatına mal olmuştu. Gerçekleştirilecek 
proje ile depremlerden etkilenen bölgelerde 
yaşayan 163 binden fazla kişinin güvenilir ve 
istikrarlı enerjiye ulaşması sağlanacak.

Türkiye’nin lider elektrik dağıtım, 
perakende satış ve müşteri çözümleri şirketi 
Enerjisa Enerji, 14 farklı ilde 10 milyondan 
fazla müşteriye ulaşarak 22 milyonu aşkın 
kişiye sağladığı elektrik dağıtım hizmeti ile 
her 4 kişiden 1’ine elektrik hizmeti sunuyor.

Sorumluluk bölgelerinde insan, çözüm ve 
inovasyon odaklı çalışmaları, sürdürülebilir 
kaliteli hizmet anlayışıyla faaliyet gösteren, 
Toroslar bölgesinin de önemli bir özel sektör 
oyuncusu olan Enerjisa Enerji, Bölgesel 
Yeniden Yapılanma ve Kalkınma Merkezi 
(RRDC) iş birliği ile deprem bölgesindeki 
ekonomik, sosyal, kültürel ve sivil toplumun 
yeniden yapılanması ve kalkınması için 
insan sermayesi, gelir yaratma, sürdürülebilir 
ekonomik kalkınma girişimlerinin stratejik 
planlamasına destek olmayı amaçlıyor.

Enerjisa Enerji’nin girişimleri Avrupa 
İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) iş 
birliği içerisinde, bölgede etkilenen halk 
için geçim kaynakları oluşturma, tarımda 
sürdürülebilir becerilerin kazandırılması 
ve enerji verimliliği eğitim modülleri gibi 
alanlardaki programlara odaklanacak, ayrıca 
işgücünün korunması ve istihdama yönelik 
çeşitli projelerle şekillenecek. Depremlerin 
ardından 1,5 milyar Avro değerindeki 
iki yıllık kapsamlı bir destek programını 
duyuran EBRD, bu program ile depremden 

etkilenen birey ve şirketlere sağlayacağı kredi 
miktarlarının yanı sıra altyapı yatırımları 
ile küçük-orta ölçekli işletmelere ve özel 
sektör ortaklıklarına yönelik teşvikleri de 
sağlayacak.

“Halkımıza karşı 
sorumluluğumuzun bilincindeyiz”

Enerjisa Enerji CFO’su Philipp Ulbrich ise: 
“EBRD ile yaptığımız yeni kredi anlaşması, 
şubat ayında yaşanan depremde hasar 
gören şehirlerimizin elektrik altyapısının 
yeniden oluşturulması ve modernizasyonu 
ardındaki itici gücü olacak. Halkımıza karşı 
sorumluluğumuzun bilincindeyiz ve bu 
kredi anlaşması; uzun vadeli, sürdürülebilir 
enerji geleceğine yönelik taahhüdümüzün 
de bir parçası. Bu kredi, elektrik altyapısını 
yeniden inşa etmemize yardımcı olmakla 
beraber bölgenin kalkınmasına da katkıda 
bulunacaktır.

EBRD'nin bu projeye verdiği destek 
ve iş birliği yapma isteği hem şirketimiz 
hem de bölge halkı için olumlu bir adım. 
EBRD'ye teşekkür ederken, halkımızın 
enerji ihtiyacını karşılayan, güvenilir ve 
sürdürülebilir çözümler sunmak amacıyla 
sahada tüm gücüyle çalışan ve bu projenin 
başarısında büyük rol oynayan Enerjisa'daki 
çalışma arkadaşlarımıza da şükranlarımızı 
sunuyoruz” dedi. Kredi ile elde edilen 
gelir sayesinde Enerjisa Enerji’nin 
enerji kayıplarını azaltmasına da olanak 
sağlanacak ve yılda 82 bin ton karbon 
emisyonunun önüne geçilecek.

EBRD Avrasya, Orta Doğu ve Afrika 
Enerji Direktörü Aida Sitdikova, söz konusu 
iş birliğini memnuniyetle karşıladığını 
belirterek “Depremlerden bu yana, bölgede 
iyileştirme ve yeniden yapılanma yönünde 
ilerlemek üzere müşterilerimizle yakın 
temas halinde çalışıyoruz. Enerjisa ile 
ortaklığımız, etkilenen şehirlerde elektrik 
dağıtımının kesintisiz olmasını sağlayacak 
ve bölgenin daha güçlü ve sürdürülebilir 
bir şekilde yeniden yapılanmasına destek 
olacaktır.” şeklinde görüşlerini ifade etti.
Haber Merkezi

Enerjisa Enerji’nin deprem bölgesindeki 
yatırımlarına 100 Milyon Dolarlık destek

TBMM, Yargıtay eliyle gerçekleştirilen darbe girişiminin ortağı haline geldi
Hatay halkı vekiline kavuşacak

Karar alanlara seslenen Yılmaz, 
“Bu ülkenin tarihinin en aydınlık 
sayfalarından biri olan Gezi Direnişi’ni 
kirletebileceğinizi sanıyorsanız, 
yanılıyorsunuz. Ölümü reva gördüğünüz, 

ölüme mahkum ettiğiniz Hatay halkının 
iradesini hiçe saymanın hesabını mutlaka 
vereceksiniz. Can Atalay er ya da geç 
esir tutulduğu o dört duvar arasından 
çıkacak. Hatay halkı vekiline kavuşacak” 
şeklinde konuştu.  


